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Pres(s)praat April 2007

15 april, 30 graden. Een dag om van te genieten.
Heerlijk vertoeven in de tuin. Komende woensdag
18 april, ziet het er ook gunstig uit. Nordic Walking
met collega-Lions in de buitenlucht. Bert Lamers
heeft zijn belofte om de interservice-bijeenkomst te organiseren samen met
de interservice-commissie en Theo Soontiëns uitstekend waargemaakt.

De activiteitencommissie heeft voor 12 mei een attractief programma
rondom Paleis Het Loo georganiseerd. “Het Loo in bloei” biedt zowel binnen
als in de kasteeltuinen een kleurrijke entourage voor een leuk dagje samen
met onze Duitse vrienden.

Twee weken geleden heeft Ruud Grootenboer een boeiende lezing gehouden
over Europa. Een helder verhaal met een andere kijk dan wij doorgaans door
politici en media krijgen voorgeschoteld. Een interessant detail vond ik de
Europese vergadermethode. Gekozen rapporteurs die zich, voorafgaand aan
de besluitvorming, uitgebreid verdiepen in een probleem, de
consensusmogelijkheden en vervolgens met voorstellen komen. Dit in
tegenstelling tot de ons meer bekende debatmethode waarbij
partijdeskundigen proberen elkaars vliegen af te vangen.

In het technisch weekblad lees ik een artikel over het, vooral in Afrika, in de
atmosfeer laten stromen van overtollig methaan (aardgas) bij de oliewinning.
Methaan is een twintig keer zo sterk broeikasgas dan kooldioxide. Het is voor
een kwart verantwoordelijk voor de mondiale opwarming door menselijke
uitstoot. De Wereldbank wil investeringsgeld beschikbaar stellen voor de
oplossing van dit probleem.

U denkt misschien: “Is er een verband tussen al deze onderwerpen?”

Het antwoord hierop is aanzienlijk makkelijker te bedenken dan de laatste
crypto van Bart-Jaap. Als we willen blijven genieten van ons heerlijke
Nederlandse weer, dan zullen we het milieu wereldwijd moeten koesteren.
Niet door een oppervlakkige besluitvorming op basis van conflicten, maar
door een diepgaand inzicht in de problemen en oplossingen gebaseerd op
internationale consensus.

Ik ben benieuwd naar de gerespecteerde mening van onze milieucommissie. 

Terug Tom Jacobs
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Ruud Grootenboer over Europa

Op woensdag 4 april was Ruud Grootenboer te gast bij onze Lionsclub -een
Grootenboer bij de Heerenboer- en heeft een boeiend referaat gehouden
over Europa. Ruud is werkzaam voor de provincie Gelderland voor de
portefeuille Buitenlandse Zaken en dan met name Europa. 

Langs een drietal lijnen neemt Ruud ons mee naar “Europa”:

1. De Nederlandse politiek;

2. Trends in de Samenleving;

3. De Europese droom

Ruud start met de Nederlands
politieke houding (1) t.o.v. Europa
door de Balkenende-brief aan de
Europese Commissie aan te halen. In
deze brief komt de spanning naar
voren tussen de communautaire en
de intergouvernementele richting.
Nederland koos lange tijd voor de
r i c h t i n g  d i e  w e l  d e
fe de ra le /communauta i r e  l i j n
genoemd wordt. Dat wil zeggen dat
de bevoegdheden zoveel mogelijk bij
de staat/natie liggen. In het Verdrag van Maastricht, onder Nederlands
voorzitterschap, is deze lijn van de hand gewezen. Nu tekent zich meer een
intergouvernementele lijn af. Ook de Tweede Kamer ondersteunt nu deze lijn
wat dus in de Nederlandse politiek een grote wijziging na jaren is. Ruud
refereert nog aan de houding van minister Zalm die minder afdracht van
Nederland aan de EU wilde en ook bereikte. Per saldo, aldus Ruud, een sigaar
uit eigen doos. Immers de één miljard die Zalm minder hoefde af te dragen,
betekende indirect een mindere besteding van één miljard uit het EU fonds
wat neerkomt op een daling van de bestedingen uit het Structuurfonds. Per
saldo zijn de lagere overheden in Nederland hiervan de dupe. 

Ruud Grootenboer spreekt



Bulletin nummer 235 - April 2007 Lions Club Doetinchem

Pagina 6

De Europese droom (3) is met de Akte van Berlijn op 25 maart jl. weer een
stapje dichterbij gekomen. Onder voorzitterschap van Angela Merkel is de
conferentie afgesloten met de slotzin: “Europa, onze gemeenschappelijke
toekomst”. Vanuit de context van het directe verleden waar met name de
voormalige Oostblok landen grote politieke en maatschappelijke onrust
kenden is nu de ratio dat deze landen moeten toetreden tot de EU om
daarmee stabiliteit te brengen. 

Vervolgens geeft Ruud een aantal doorkijkjes in
de organisatie van de EU. Zo geeft hij aan dat
er relatief weinig ambtenaren werkzaam zijn -
ca.23.000- wat geen echte “bureaucratie”
genoemd mag worden. Uitgebreid staat Ruud
stil bij de verschillende onderdelen van de
Europese Unie. Het voert te ver om in dit
bestek alle vertegenwoordigende organen te
vermelden.

Tenslotte gaat Ruud nog in op de trends (2) in
de samenleving in het kader van een groter
Europa. Zo wijst hij op de “opschaling naar
boven” waardoor het individu in de
samenleving meer en meer de neiging krijgt om
zich juist te wortelen.  Bijvoorbeeld: van

boerendorp naar stad; van stad naar staat en een meer mondiale oriëntatie.
Daarnaast de nieuwe economische orde bestaande uit supermachten, tijgers,
slaaplanden, grondstoflanden, consumptielanden etc.

Waarom de burger minder gevoel heeft bij Europa lijkt ook te zijn ingegeven
door regionale en nationale sentimenten. Toch is en heeft Europa de
toekomst.

Henk Dijk

Terug

Uw scribent
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Hallo Papillons

wist u dat…
S Liesbeth Laman-Trip mediator is 
S zij daarover "alles" verteld heeft aan de

Papillons 
S u haar hulp kunt inroepen bij elk geschil 
S zij nooit partij kiest 
S u bij ruzie met de buren de

buurtbemiddeling kunt inschakelen 
S hier allemaal getrainde vrijwilligers werken 
S Liesbeth een van die vrijwilligers is 
S een mediator niets kan beginnen zonder

commitment
S een mediator veel "soorten" vragen tot

haar beschikking heeft 
S elke "soort" vraag op het juiste moment in

het proces gesteld moet worden 
S zij anders nutteloos is 
S u een interessante (en gezellige) avond

gemist hebt als u er niet bij was   

Nelly Geurink

Terug
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Verjaardagen

In de afgelopen periode zijn de volgende Lions jarig geweest:

Henk Dijk 23 maart (54 jaar)

Koos Witkop 8 april (86 jaar)

Han Meibergen 12 april (60 jaar)

Bij deze (nogmaals) gefeliciteerd.

In de komende maand hopen 

Jos Niessink 26 april (57 jaar)

Rien ter Brugge 9 mei (76 jaar)

Hans Kietselaer 11 mei (59 jaar)

hun verjaardag te vieren. 
We wensen hen een fijne verjaardag toe. 

Terug
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Buitenkunst in het mooiste dorp van Nederland

Afgelopen zondag heb ik met Irene de kunstwandelroute in Hummelo
gelopen.  Een absolute aanrader! De prachtigste natuur met veel zéér
verrassende kunstwerken.

De route is een initiatief van Het Web te Doetinchem.

Tip: Ga na afloop een lekker glaasje drinken onder de veranda van Hotel “De
Gouden Karper” en je krijgt direct een fantastisch vakantiegevoel!

Zie bijgaande foto-impressie.

Terug MJV 
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Gerard Roelofsen 20 jaar Lion!

de speech van onze President Tom Jacobs

‘Ook nu weer heeft Marnix het Bulletin
weten te vinden waarin melding wordt
gemaakt van jouw installatie. Bulletin Nr.
51 was het en het was 11 maart 1987. 

Aanwezig waren 24 leden en twee
aspirant-leden. Jan Loggers was vice-
president en hij opent wederom de
vergadering. Dat was in februari van dat
jaar ook al zo. En ik heb sterk de indruk
dat Henk Breuker, de president dat jaar,
deze taak gewoon naar Jan heeft
gedelegeerd in zijn jaar.

Jouw installatie werd helaas slechts met
één korte maar krachtige zin vastgelegd:
“Gerard Roelofsen werd geïnstalleerd.”
staat er.

Daar heb ik als president niet zoveel aan. Het blijkt ook niet zo makkelijk te
zijn om veel feitenmateriaal over jou te verzamelen. Ook in het smoelenboek
staan geen al te uitgebreide opsomming van iemand’s Lionsverleden. Toch
heb ik in de 7 jaren dat ik Lion ben, wel een beeld van jou gekregen.

Ten eerste ben je natuurlijk een groot Lion, ik denk zelfs de grootste van de
club. Ook weet ik uit ervaring dat je niet graag “met de billen bloot” gaat.
Daarnaast leef je volgens mij op de grootste hoogte van ons allemaal, maar je
doet absoluut niet uit de hoogte.

Integendeel zelfs, je bent eigenlijk heel bescheiden. Maar op de achtergrond
sta je wel altijd klaar. Als sponsor bijvoorbeeld van ons 04/04/04 - concert. Of
als er transport geregeld moet worden voor onze wijnactie.

En ook vorig jaar, toen er een excursie geregeld moest worden, werden we
uiterst gastvrij ontvangen bij het ultra moderne fietsen distributie centrum van
Rotra. Gerard, van harte gefeliciteerd met je 20-jarig jubileum!’

Terug
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Ziek zijn Loutert - Theater geneest

Begin december, feestmaand, lag er een mailtje
in mijn ‘ongewenst’ mailbox. Nou liggen er elke
dag heel veel mailtjes in die box, maar deze trok
meteen mijn aandacht omdat bij ‘onderwerp’
met hoofdletters ‘THEO HELP!’ stond
geschreven. Zo’n mailtje laat je natuurlijk niet in
je ongewenste mailbox zitten en even later las ik het hele verhaal van Nicole. 

Nicole kende ik nog van een theaterkamp twee jaar geleden in Otterlo.
Samen met haar onafscheidelijke vriendin en Beuningen’s Buurmeisje Paulien
zorgde ze daar voor veel hilariteit en bijna voor mijn ontslag door mij om drie
uur in de nacht met 12 mede-jongeren wakker te verrassen met koffie en
koek. Toen ze zagen dat ik televisie op mijn kamer had was MTV snel
gevonden en nestelde de hele kluit zich gezellig op elk horizontaal vlak dat in
de kamer te vinden was. Helaas maakten ze daarbij zo’n lawaai dat de
dienstdoende kampcoördinator een half uur later in pyama en met een even
slaperig als verontwaardigd hoofd de kamer leegveegde. Een daad waarvan hij
vond dat ik die een half uur eerder al had moeten stellen. Maar in
tegenstelling tot die man vond ik het wel een goeie grap van de kinderen.
Maar goed: die Nicole dus, zond een noodkreet.

Ze had in het ziekenhuis gelegen. Een week of drie. Omdat de doktoren er
niet achter konden komen waar die vreemde vermoeidheidsverschijnselen bij
haar nou vandaan kwamen en hoe ze bestreden moesten worden. Nicole was
vanaf september nog nauwelijks op school geweest, te moe om een stap te
zetten. En alles wat tot dan toe geprobeerd was had geen effect gehad.
Vandaar dat besloten was tot opname. 

En Nicole had zich doodverveeld. “Als je al niet ziek bent dan word je het
daar wel.” was haar conclusie en ze wilde daar iets aan veranderen. Ze wilde
met een groep vrienden en vriendinnen van haar een voorstelling maken
speciaal voor kinderen die lang in een ziekenhuis moeten liggen. Zodat ze
even iets anders aan hun hoofd hadden. En of ik haar daarbij wilde helpen. 

Dat was geen vraag natuurlijk. Diezelfde week ben ik naar Beuningen
afgereisd en heb in samenspraak met haar en haar ouders -Nicole was
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tenslotte nog steeds patiënt- een plan gemaakt. Geld was natuurlijk het
grootste probleem. En een nieuw toneelstuk schrijven. Maar niet voor Nicole.

Vanaf die dag klaarde het kind helemaal op.
Begon de hele wereld af te bellen om
sponsors, verzamelde een groep spelers om
zich heen, regelde een repetitieruimte, verzon
een naam (Theatergroep Sprankel), belde de
kranten en Omroep Gelderland, maakte een
website, besprak alvast het theatertje in
Beuningen, legde contacten met het Radboud
ziekenhuis en zeurde mij de kop gek met
vragen over wanneer het toneelstuk nou af
was. 

Afgelopen weekend hadden we de eerste
twee repetitiedagen. De hitte mocht de pret
niet drukken. De jongeren -absoluut
getalenteerd- waren enthousiast over het stuk

en de sfeer in de groep was meteen geweldig. 

Alle sponsorverzoeken aan bedrijven waren ondertussen aan dovemansoren
gericht geweest: een meisje met een initiatief is bij voorbaat kansloos in
sponsor- en subsidieland. Maar Nicole schrok daarvan niet terug. Ze zette
een Vrienden-Van-Sprankel-Actie op en voor 10 euro ben je van haar ‘gezeur’
af. En zo druppelt langzaam aan het geld binnen.

In de meivakantie gaan we de hele week repeteren en donderdag 3 mei
spelen we de première van “Roos en Beer op blote voeten” voor de zieke
kinderen in het Radboud ziekenhuis. Op 6 mei spelen we 2 keer in het
theatertje van Beuningen. Daarna willen we in meer ziekenhuizen gaan
spelen. En dat alles na een simpel mailtje. 

Het gaat nu veel beter met Nicole. Het werken aan het stuk heeft haar een
geweldige energie gegeven. En zo lijkt de ziekte zich via dit project zelf
genezen te hebben. Maar eerlijk gezegd kan ik me heel goed voorstellen dat
ze af en toe periodes heeft dat ze geen stap meer kan zetten. Want dat hoofd
staat gewoon nooit stil!
Terug Theo Soontiëns 
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De 10 minuten van Chris Geurink 

Vandaag, 21 maart, begin van de lente, is het de beurt aan Chris (lid sinds
1991 en destijds door Dick de Bruin gesponsord) om iets over zijn jeugd,
familie en werk te vertellen. Leunend met de handen op tafel vertelt hij, dat
hij niets op papier gezet, maar dat hij zijn verhaal uit het hoofd zal doen.

Zijn verhaal begint bij NU, het heden, i.p.v.
bij het geboortejaar van de spreker, zoals
zo vaak gebeurt bij dit soort verhalen. Chris
begint met de mededeling dat hij de
maatschap van het Advocatenkantoor JPR
(de Jonge Peters Remmelink) in
Doetinchem gaat verlaten na een lange
staat van dienst. In 1980 is Chris bij het
kantoor van Mr. D.J. Remmelink gestart
samen met Mr. L. Hartogs. Het was toen
een enigszins “ingedommeld” kantoor waar
ook Mr. Van der Veen deel van uitmaakte.
Met de komst van Chris was er van
“indommelen” al snel geen sprake meer.
Met nieuw élan ontwikkelde het kantoor
z ich tot  een  bekend reg ionaal
advocatenkantoor.  In 1984 werd Chris in maatschap opgenomen en heeft hij
in de loop der jaren ontelbare zaken behandeld. 

De reden voor het vertrek bij het huidige kantoor is dat Chris zich niet kan
verenigen met het gevoerde sociale beleid.  Per 1 april komt dan een eind aan
een periode van 27 jaar als advocaat in Doetinchem. Hiermee is -hoe
onverwacht dan ook-  wel een groot deel van de ‘onrust’, die bij Chris leefde,
weggenomen. Hij hoopt binnenkort een nieuwe start te maken ergens
“achter Arnhem”, zoals Chris zelf vertelt.

Verder memoreert Chris, dat hij één van de tailtwisters van de club is en dat
hij deel uitmaakt van de projectgroep ‘Zorg’én van de Jeugdcommissie.
Bovendien is hij lid van de Commissie van Bezwaar van de Protestantse Kerk
én adviseur van een voetbalvereniging. (de Superboeren?)
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Chris is geboren in het rampjaar 1953. Dit heeft natuurlijk niet persoonlijk
met Chris te maken, maar hij doelt op één van de zwaarste stormrampen uit
onze geschiedenis (de Watersnoodramp), die ons land en in het bijzonder de
provincie Zeeland toen zwaar trof. 

Chris groeide op in Lunteren in een gezin van 9 kinderen; 8 jongens en een
meisje. Hij was het 5e kind uit een gereformeerd gezin. De oorsprong van de
familie ligt in de Achterhoek, zijn moeder was nl. een Wildenbeest. Hoewel
vader Geurink dominee had willen worden, is het daar niet van gekomen.
Chris’ vader was zelfstandig ondernemer en verdiende zijn geld als kolen- en
olieboer.

Na de lagere school ging Chris naar de MULO. Het schoolhoofd (“Dikke
Willem”) zei dat Chris maar achter de oliekar moest beginnen en dan verder
maar moest zien wat er van hem terecht zou komen. Maar Chris bleek een
“doorbijtertje”. Na de MULO werd de HBS met succes bezocht en werd
besloten dat Chris zou gaan studeren.

Het werd de rechtenstudie in Groningen, die hem later tot het mooie beroep
van advocaat zou brengen. Maar zijn grote passie - het voetbal - bleef Chris
gewoon op zaterdag in Lunteren doen.

Chris, bedankt voor je leuke en gevarieerde verhaal en succes met je nieuwe
uitdagingen !

Terug MJV
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Agenda 2006-2007 Terug

23 augustus 2006 18.00 uur Barbecue bij Wil & Henk Kets 

6 september 2006 19.30 uur Wijngaard Hof te Dieren

20 september 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Jan Thijssen 

29 september 2006 13.00 uur Metzo Regatta

4 oktober 2006 20.00 uur Henk Roselle, Stichting Digibeter

18 oktober 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Jan Jurriëns

1 november 2006 20.00 uur Graafschap TV Doetinchem

15 november 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 min Kees van Steenbergen 

29 november2006 15.00 uur Aviko Steenderen - Restaurant Pepe Baak  

6 december 2006 20.00 uur Louw van Eijk, Stichting Ypsilon 

20 december 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Hans Kietselaer

13 januari 2007 14.00 uur Nieuwjaarsbijeenkomst Bronbeek  Arnhem 

17 januari 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Hans de Vries
aansluitend: Reaninmatiecursus

31 januari 2007 18.00 uur Guus Kuijer in eetcafé Het Borghuis 

7 februari 2007 20.00 uur Rapportage We Serve Commissie

21 februari 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Koos Kuiper

7 maart 2007 20.00 uur Introductie Siert Wieringa. Lezing 

21 maart 2007 18.00 uur Taphap; 10 minuten van Chris Geurink

4 april 2007 20.00 uur Ruud Grootenboer,  Europa

18 april 2007 18.00 uur Interservice met Lions Isala en Graafschap

2 mei 2007 20.00 uur Boudewijn Haverkort
Technische Communicatiesystemen

12 mei 2007 ?? uur Uitstapje met Lions Dorsten  

16 mei 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Hans Bruyn

30 mei 2007 18.00 uur Wokken met en voor de Papillons 

6 juni 2007 20.00 uur Rioolwaterzuiveringsinstallatie Varsseveld

20 juni 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Henk Drost

4 juli 2007 18.00 uur Bestuursoverdracht met Papillons 

10 augustus 2007 ?? uur Sommerfest in Dorsten
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